
Algemene Ledenvergadering

Hierbij nodigen wij alle leden van de V.V.S. uit 
voor het bijwonen van de Algemene Ledenverga-
dering. Deze vindt plaats op zaterdag 14 april 
2007 van 14.00 tot 17.00 uur.
Locatie: Het nieuwe NME Centrum 'De Drijfsijs', 
President Allendelaan 4, naast de Heemtuin Slo-
terpark. Bereikbaar met tramlijnen 7 en 14 eind-
punt Sloterpark. Na de vergadering zal er een 
rondleiding door de Heemtuin worden gehouden 
onder leiding van William Frohn. Ook zal hij het 
een en ander toelichten over vrijwilligerswerk in 
de Heemtuin.

Agenda
 1. Opening door de Voorzitter
 2. Verslag van de Algemene Ledenvergadering 
op 8 april 2006
 3. Verslag over ontwikkelingen rond de Sloter-
plas in het afgelopen jaar.
 4. Verslag van de activiteiten van de Vereniging 
over het afgelopen jaar
 5. Verslag van de penningmeester; financieel 
verslag 2006
 6. Verslag van de kascommissie
 7. Benoeming van de kascommissie
 8. Periodiek aftreden en herverkiezing van be-
stuursleden
 9. Toelichting van de plannen en begroting voor 
2007
10. Rondvraag.

Toelichting bij punt 4. en 5.
De stukken die hierop betrekking hebben zullen 
tijdens de vergadering ter inzage liggen.

Toelichting bij punt 8.
Volgens de statuten moet ongeveer een derde van 
de bestuursleden aftreden; de aftredende is her-
kiesbaar. Dit jaar treden twee bestuursleden af. 
Zij worden door het bestuur voor herverkiezing 
voorgedragen. Ieder lid van de vereniging is be-
voegd om een of meer andere personen als be-
stuurslid voor te dragen, mits de voordracht 
schriftelijk bij de secretaris van de vereniging 
wordt ingediend uiterlijk drie dagen voordat de 
algemene ledenvergadering wordt gehouden en 

medeondertekend is door tenminste twee andere 
leden van de vereniging.

Van de penningmeester/ledenadministratie

De vereniging heeft het jaar 2006 afgesloten met 
een aantal van 360 leden, hetgeen een groei van 
35 leden t.o.v. eind 2005 betekent. Dit is circa 10 
procent. Mede daardoor hebben we meer contri-
butie ontvangen dan begroot. Ook in 2006 kon-
den we weer een bedrag toevoegen aan onze 
spaarrekening, zodat daar op 31 december een 
bedrag van 1812,38 euro stond. Op onze lopende 
rekening stond op die datum een bedrag van 
1033,69 euro. De uitgaven lopen, met enige klei-
ne verschuivingen, in de pas van de begroting. 
Een gedetailleerde verantwoording over 2006 
kunt u tegemoet zien op de ledenvergadering.

Verzonden brieven over de Osdorper 
Binnenpolder-Zuid

In december 2006 heeft de V.V.S. twee brieven 
verzonden die relatie hebben met de Osdorper 
Binnenpolder-Zuid.

Ten eerste een Zienswijze op het ontwerp water-
gebiedsplan Osdorper Binnenpolder-hoog (19 
dec. 2006), ten tweede een inspraakreactie op PvE 
Tuinen van West (20 dec. 2006).

In beide brieven pleit de V.V.S. voor de instand-
houding van het veenweidegebied en voorkoming 
van verdergaande verharding en bebouwing.

Loveland festival 4 augustus 2007

Dezer dagen hebben omwonenden van de Sloter-
plas en klagers over het Loveland Festival een 
brief gekregen van het stadsdeel Geuzenveld-Slo-
termeer. Daarin staan de forse maatregelen die 
worden genomen om het succesvolle evenement 
toch te kunnen laten doorgaan.
Wij hopen dat met de achterelkaar geplaatste bas-
kasten, de zeecontainers en het 'Line Array' sys-
teem bereikt zal worden dat het enorme lawaai al-
leen over de te verwachten 8.000 feestgangers 
wordt uitgestort.
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Watersnood en kaalslag aan de oostzijde van 
het Sloterpark

Wie de eerste dagen van maart de oostkant van 
het Sloterpark binnenging, geloofde zijn ogen 
niet. Het halve park stond onder water.
De grasvelden waren veranderd in grote vijvers. 
Eenden zwommen tussen de bomen door. Kinde-
ren met laarzen aan speelden in de modder. Aan 
plassen in het park waren we wel gewend maar dit 
leek meer op watersnood.

… en dan de kaalslag

Vanaf de Christoffel Plantijngracht was alle on-
derbegroeiing weggehaald met zwaar materieel. In 
het bosplantsoen naast het Watersporteiland kon 
men daarvan diepe sporen zien. In het parkge-
deelte tussen de Bakhuizen van den Brinkhof en 
de plas, waar het 's winters altijd nat is, stond het 
fietspad bijna helemaal onder water.

Van het nieuw geplante groepje berken was een 
berk omgevallen en een scheef gewaaid. Als je het 
fietspad verder volgde naar het noorden bleek er 
nu een onbelemmerd uitzicht op de drie eilanden 
te zijn in plaats van de dichte bosschages waar je 
je vroeger op het olifantspaadje in de vrije natuur 
kon wanen. Niet alleen de onderbegroeiing maar 
ook alle houtwallen en takkenrillen waren wegge-
haald. Onder de bossen afgekapte takken bloei-
den geel speenkruid en rose scilla's en een enkel 
sneeuwklokje tussen fiets- en voetpad. In het 
meest noordelijke gedeelte was het dichte struik-
gewas aan de kant van de Oostoever ook helemaal 
weggehaald. Ook daar heeft men nu een vrij uit-
zicht op de plas.

Aan de rand van het buiten gebruik gestelde pad 
beginnend bij de bushalte op de Oostoever dat 
onlangs vol met struikjes is geplant, liggen over 
de hele lengte nog takkenbossen.

De omwonenden zijn geschokt. Met e-mails en 
telefoontjes zijn wij en het stadsdeel bestookt.

Eenden in het ondergelopen park. In de verte: 
Torenwijk; 9 maart 2007. Foto: Erik Swierstra.

Bij navraag deelde het Hoofd van de afdeling 
Groenvoorzieningen van het stadsdeel Slotervaart 
ons het volgende mee:
• Omdat de veiligheid op het fietspad in het ge-
ding was, is er een pomp geplaatst en zijn er geu-
len gegraven om het water af te voeren.
• Er zal onderzoek worden gedaan naar de water-
huishouding en de drainagemogelijkheden door 
het bureau IPC Groene Ruimte, dat ook over het 
Rembrandtpark advies heeft uitgebracht.
• Het jarenlang achterwege gebleven onderhoud 
van het park wordt nu aangepakt.
• Alle iepenopschot, vlieren en onderbegroeiing 
worden met een bosmaaier kort gezaagd en zijn 
dus niet weggehaald.
• Houtwallen- en rillen die iepentakken bevatten 
worden verwijderd. Van daaruit zou de iepen-
spintkever (die in mei gaat vliegen) de gevreesde 
iepenziekte kunnen overbrengen. Voor het Rond-
je Sloterplas zijn 60 bomen gekapt, waarbij ook 
iepen, door een andere uitvoerder/opzichter. 
Daardoor zijn iepentakken in de rillen terecht ge-
komen. Er zullen nieuwe takkenrillen worden ge-
maakt van wilgentakken.
• Bij de eilanden is de rietkraag weggehaald.
• Bij het Christoffel Plantijnpad zijn wilgen en 
populieren gekapt. Er zullen elzen voor in de 
plaats komen.
• Er wordt een nieuwe beschoeiing gemaakt tegen 
afkalving van het park.
• Door vissers zelfgemaakte steigers zijn afge-
broken en er is een nieuwe steiger gemaakt. Het 
bankje dat tegenover het Watersporteiland bij de 
plas stond zal worden teruggeplaatst.
• Als richtlijn wordt het ontwerp van het Rondje 
Sloterplas aangehouden. Zo nodig zal in het na-
jaar worden bijgeplant. Men denkt o.a. aan kren-
tebomen, taxus en kornoelje.

N.B. In het ontwerp van het Rondje is alleen van-
uit het Kröller-Müllerpark en in het verlengde van 
de Robert Fruinlaan zicht op de plas aangegeven.
Voorlopig wordt nu gestopt met de werkzaamhe-
den, voor de aanpak van het bosplantsoen naast 
het Christoffel Plantijnpad is het daar te drassig. 
Dit zal waarschijnlijk in juni plaatsvinden. De 
takkenbossen worden versnipperd.

Op zichzelf allemaal positieve maatregelen maar 
op het verkeerde moment uitgevoerd.
De vogels die in deze tijd gaan nestelen zijn hun 
beschutting kwijt, zo ook de nog aanwezige klei-
ne zoogdieren. Een totale verstoring van de toch 
al kwetsbare ecologie. Naar ons idee had het een 
en ander toch wel gefaseerd en minder grof kun-
nen plaatsvinden.

Rondje Sloterplas nadert voltooiing

Aan de Westzijde van de Sloterplas zijn de brug 
van de Allendelaan naar het Zwembadeiland en 
van daar naar het Grote Parkeiland inmiddels ge-



reed. Het nieuwe pad is geasfalteerd en van daar-
uit heeft men een fraai uitzicht op de noordoever 
van de Sloterplas. Het vroegere huisje van de 
zwemvereniging is afgebroken en op de plaats 
daarvan zijn fietsenrekken geplaatst. Dit is een 
gemiste kans om hier een kiosk en/of toiletvoor-
zieningen te creëren. Het stadsdeel had hiervoor  
echter geen geld over.

Zowel aan de oostzijde als aan de westzijde is 
verlichting aangebracht langs het fietspad. Deze 
brandt nu al enkele uren voor zonsondergang tot 
's ochtends. Er was echter afgesproken de ver-
lichting te doven om 23.00 uur in verband met 
nachtrust van de vogels en andere kleine dieren. 
Het nog onverlichte deel langs het Watersportei-
land krijgt vooralsnog geen verlichting omdat er 
nog geen overeenstemming is bereikt met Dyna-
micom, het bedrijf dat de openbare verlichting be-
heert.
De aansluiting van het fietspad op de Oostoever 
is nog niet gemaakt want daar zit een kolkje van 
de riolering. Wijziging daarvan was echter nog 
niet begroot.

Er zijn veel bomen en struiken bijgeplant, ook op 
de plaats van opgeheven wandelpaden. Ook zijn 
veel bankjes, fietsenrekken en prullenbakken ge-
plaatst. Over de plaatsing van sommige hiervan is 
veel commentaar geleverd.

Van de geplante bollen is nog weinig te merken, 
misschien door de nattigheid. Ook een aantal pas 
geplante berken zijn door de wateroverlast gaan 
drijven en omgevallen.

'Levendigheid' aan de noordzijde van de
Sloterplas

Woensdag 14 maart was er een speciale bijeen-
komst van de Buurtcommissie van buurt 1 (ge-
bied ten noorden van de Sloterplas) in Sloter-
meer. Leden van de klankbordgroep 'herontwik-
keling café Oostoever' waren uitgenodigd om mee 
te brainstormen over 'levendigheid' op de noord-
boulevard en het platform.
Voorzitter van de buurtcommissie de heer Moen-
na hoopt met de ideeën een zogenaamde 'Lekker 
Wonen Wedstrijd' winnen die door de Algemene 
Woningbouw Vereniging is georganiseerd. Op 5 
april zullen in het GAK-gebouw de presentaties 
van deelnemers uit heel Amsterdam worden ge-
houden. De tien 'leukste ideeën' om Amsterdamse 
Buurten te 'verbeteren' zijn al door een commissie 
geselecteerd, maar de aanwezigen op 5 april mo-
gen ook nog stemmen.

Uit de brainstorm kwamen de volgende ideeën 
naar voren: iedere zondagmiddag van 12 tot 17 
uur zou iets aantrekkelijks kunnen worden ge-
daan. Ook werd aansluiting bij het Watervalfesti-
val in augustus geopperd. Gedacht werd aan 

kraampjes met Multi-Culti-eten en info, 'beetje' 
muziek, speakerscorner, salsa dansen, vrijmarkt, 
kunstmarkt, enz. De voorzitter van de Surinaamse 
werkgroep uit Geuzenveld pleitte voor verhuur 
van waterscooters en een podium. Het zou een 
zwaan-kleef-aan initiatief moeten worden van ac-
tiviteiten van bewoners.
De aanwezige V.V.S.-leden benadrukten dat ook 
bij kleinschalige activiteiten daar geen versterkt 
geluid gebruikt mag worden.
Een Rondje-Sloterplasloper vond een Waterhap-
pertje wel het minste wat voor de gebruikers van 
het park, in afwachting van een eventuele nieuwe 
uitspanning, zou kunnen worden geplaatst. Dit 
waren wij hartgrondig met hem eens maar dit had 
natuurlijk niets te maken met levendigheid maar 
met comfort voor de actieve wandelaars rond de 
Sloterplas.
Een vervolgbijeenkomst zit in de planning.

Ooievaar in Sloterpark

In februari en maart is door diverse mensen een 
ooievaar gesignaleerd in het Sloterpark. Niet al-
leen liep hij over de drassige grasvelden (zie foto 
Westerpost 21 februari), maar streek hij ook neer 
op de straatverlichtingsmasten langs de Oostoe-
ver. Zou hij ook gaan nestelen?

Alexiafontein Sloterplas op halve kracht

Al meer dan een maand is er een drukvat lek van 
de fontein. Daarom is een pomp uitgeschakeld. 
Als het weer beter wordt en er weinig wind en 
golfslag is zal de fontein naar de kant worden ge-
haald voor reparatie.

Vleugelnoot verplaatst

In de week van 5 tot 9 maart is een grote vleugel-
nootboom in Osdorp 300 meter verplaatst. Eerst 
richting het Bastion en dan rechtsaf richting de 
Schutterstoren in de wijk Meer en Oever. De 
boom die bijna 50 jaar geleden werd geplant, in 
de begintijd van Osdorp als tuinstad, stond tussen 
de vorig jaar gesloopte woningen aan Meer en 
Vaart. Hij is enige van de 382 bomen daar die aan 
de houthakkers is ontkomen.

Vereniging Vrienden van de Sloterplas
Opgericht 4 juni 2003
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Bijeenkomst Klankbordgroep voor heront-
wikkeling café Oostoever

Na de oproep voor deelname aan de klankbord-
groep moest het stadsdeel Geuzenveld/Slotermeer 
het aantal deelnemers inperken aangezien er heel 
veel meedenkers zich hadden aangemeld.
De ongeveer 40 uitgekozen aanwezigen (ongeveer 
evenveel bewoners uit Geuzenveld/Slotermeer als 
uit Slotervaart) kregen een presentatie waarin de 
geschiedenis van het café en de resultaten van een 
Horeca-onderzoek onder de bewoners van Geu-
zenveld/Slotermeer en potentiële ondernemers 
zichtbaar werden gemaakt.
Ook wil het stadsdeel "de horecafunctie verbre-
den met cultuur". Hiermee wordt een flinke feest-
zaal bedoeld voor bruiloften en partijen.
Uitbreiding van de horeca met feestzaal zou vol-
gens het stadsdeel onder het huidige café een ter-
ras kunnen worden gebouwd of in een gebouw 
op of half over het platform met de drie lichtmas-
ten. Bij deze laatste variant zou het café verdwij-
nen en alleen een uitkijkterras met kiosk overblij-
ven. (Deze toestand heeft aanvankelijk 17 jaar be-
staan). Dit alles werd schematisch in ruimtelijk 
beslag voorgesteld.

Vervolgens werd de klankbordgroep gesplitst om 
in twee groepen over dit alles te discussiëren. Re-
sumerend kan gezegd worden dat er behoefte is 
aan een betaalbare terrasvoorziening op het plat-
form aansluitend aan sportactiviteiten in het kader 
van het Rondje en activiteiten in de! Sloterplas. 

Het duikteam Manta pleitte voor een voorziening 
voor duikers. Door velen werd aangedrongen op 
handhaving van het huidige café, weliswaar goed 
gerenoveerd.
De door de klankbordleden gemaakte opmerkin-
gen zouden worden meegenomen in een door het 
stadsdeel op te stellen Stedenbouwkundig Pro-
gramma van Eisen (SPvE).
Voor de zomer van 2007 zal het stadsdeelbestuur 
daar een besluit over nemen en zullen combina-
ties van ontwikkelaar/architect worden gevraagd 
een ontwerp te maken. Het was de bedoeling dat 
de Klankbordgroep zich pas in 2008 over die 
ontwerpen zou kunnen uitspreken. Echter de be-
woners vonden dit te kort door de bocht en pleit-
ten ervoor de klankbordgroep bij elkaar te laten 
komen voordat over het SPvE een bestuurlijk be-
sluit wordt genomen. De verantwoordelijke wet-
houder Piet Dikken, die achter in de zaal zat, was 
het daarmee eens.

Het bestuur van de V.V.S. heeft besloten het 
stadsdeel onze mening schriftelijk te laten toeko-
men, zodat er over onze visie geen misverstand 
kan ontstaan. Deze is:
1. Geen feestzaal op die plek i.v.m. mogelijke ge-
luidsoverlast;
2. Behoud van het café;
3. Uitbreiding betaalbare horeca in laag gebouw 
tussen platform en rotonde met gebruikmaking 
van een gedeelte van het platform als zonneterras. 
Ook in dat gebouw een openbaar toilet en voor-
ziening voor de duikers.

Ontwerp toren Terras Oostoever, onlangs door Erik Swierstra in gemeentelijke archieven ontdekt.

De maquette van het ontwerp van D. Slebos van het Terras Oostoever aan de Sloterplas met monu-
mentale trappen en toren. De foto van de maquette dateert van 24 mei 1956. Dit ontwerp is in 1961 
uitgevoerd zoals afgebeeld, met andere lichtmasten, echter zonder de toren. Jammer! In 1978 werd de 
opbouw met het Café toegevoegd. Foto: Publieke Werken, afdeling Stadsontwikkeling.


